

Title (en)

TELEPHONE AID.

Title (de)

HILFSMITTEL FÜR FERNSPRECHER.

Title (fr)

DISPOSITIF D'AIDE POUR LE TELEPHONE.

Publication

EP 0207942 A1 19870114 (EN)

Application

EP 85901312 A 19850319

Priority

AU PG417684 A 19840321

Abstract (en)

[origin: WO8504301A1] A telephone aid of for looping over the ear of the user, comprising a loop-shaped upper part (11) hingedly attached at (12) to a lower part (13), said lower part (13) forming a cradle to support and contain the lower edge of an earpiece (14) of a telephone handset (15). The upper part (11) is looped over the user's ear and the hinge (12) allows the earpiece and mouthpiece of the handset to swing in towards the user's ear and mouth, thus leaving both hands of the user free for other purposes.

Abstract (fr)

Dispositif d'aide pour le téléphone à enrouler sur l'oreille de l'utilisateur, comportant une partie supérieure (11) en forme de boucle fixée de manière articulée (12) à une partie inférieure (13), ladite partie inférieure (13) formant un berceau pour soutenir et contenir le bord inférieur de l'écouteur (14) d'un combiné de téléphone (15). La partie supérieure (11) est enroulée autour de l'oreille de l'utilisateur et la charnière (12) permet à l'écouteur et à la capsule microphonique du combiné de pivoter en direction de l'oreille et de la bouche de l'utilisateur, ce dernier ayant ses deux mains libres.

IPC 1-7

H04M 1/05

IPC 8 full level

H04M 1/05 (2006.01)

CPC (source: EP)

H04M 1/05 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8504301A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8504301 A1 19850926; EP 0207942 A1 19870114; ZA 852003 B 19860430

DOCDB simple family (application)

AU 8500053 W 19850319; EP 85901312 A 19850319; ZA 852003 A 19850318